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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE L’ASSOCIACIÓ DE 
MARES I PARES D’ALUMNES DE L’ESCOLA PÀLCAM 
 
SESSIÓ Núm. : 001/2021 
CARÀCTER : ordinària. Data : 30 de novembre de 2021 
HORARI: de 19:30 a 20:30 h. 
LLOC : videoconferència (degut a les normes imposades pel Covid) 
 
Membres de la Junta assistents:  
Gemma Manzano, Presidenta  
Mònica Farreras, Vicepresidenta 
Hugo Roldán, Tresorer 
Josep Recio, Secretari 
Sònia Serra, Núria Oliver, Nuria Álamo, Jorge Ares, Joan Hernández, Cristina Álvarez, vocals. 
 
Assistència de socis: Aquest any els socis s’han connectat virtualment des de casa. S’han connectat 33 persones. 
 
ORDRE DEL DIA:  
.- Representació de l’AMPA i canvi de la Junta 
.- Millores a l’escola 
.- Beneficis pels socis 
.- Altres activitats en les que participa l’AMPA 
.- Fites aconseguides 
.- Novetats de l’escola davant de la Covid 
.-Tancament econòmic 2020-2021 
.- Pressupost curs 2021-2022 
.- Qüestions i preguntes: hi ha 1 pregunta prèvia 
 
A les 19:30 hores, la presidenta obre la sessió. Presenta davant de tots els socis un Power Point amb tots els 
punts de l’ordre del dia, que passa a explicar: 
 
.- REPRESENTACIÓ DE L’AMPA 
Es presenten els membres de la Junta de l’Ampa, s’informa que les reunions són els 1r i 3r dimarts de cada mes 
presencialment a l’escola, sempre que les mesures Covid ho permetin. En cas que no fos possible, les reunions 
es farien virtualment. 
Qualsevol soci pot exposar els seus problemes o queixes fent servir un avís a la pàgina web de l’Ampa on es 
dona cita al pare/mare per poder parlar del problema plantejat.  
També s’informa que han estat baixes voluntàries per raons personals a l’Ampa, la Sra. Àgueda Ribalta, 
secretària fins ara, i el Sr. Jorge Hernando, vocal.  
Es comenta que han quedat dues places vacants a l’AMPA per si algun pare/mare voluntari vol entrar a formar-
ne part. Presenta la seva candidatura el Sr. Daniel Pozo. 
Es presenta la distribució segons cursos dels pares de la Junta, veient que queden cobertes totes les etapes. 
La Quota anual de l’AMPA torna a ser de 30 € per família. 
 
.- MILLORES A L’ESCOLA : 
Durant els últims anys l’escola ha fet millores a les seves instal·lacions. 
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L’any passat es van pintar els patis, s’han renovat aules de P4 i P5, suprimit el xiquipark i remodelat tota l’antiga 
sala verda que ara serà sala vermella. 
 
Tecnològicament, també s’han instal·lat a les classes pissarres digitals interactives i s’han incorporat tauletes i 
classes de robòtica a infantil. Els alumnes des de 5è Primària fins a 4rt ESO ja estan utilitzant iPads.  
 
L’any 2020 es van fer obres per crear una nova entrada lateral per poder distribuir millor totes les entrades i 
sortides dels nens. També s’han fet vestuaris nous amb dutxes per Educació física i s’han pintat jocs a terra i a 
les parets del pati d’educació infantil. 
 
L’escola ha rebut el Certificat Escoles +Sostenibles de l’Ajuntament de Barcelona i participa en dues microxarxes 
de medi ambient: Embolcalls sostenibles i Pla de prevenció de residus. 
 
Actualment, tenim dos projectes Erasmus+ 2019-2022 en marxa amb finançament europeu amb escoles 
d’Itàlia, Alemanya i Països Baixos per desenvolupar amb alumnes de 3r i 4t de ESO. Dintre d’aquests projectes, 
tenim una sèrie d’activitats i viatges programats a cada curs, però degut a la situació actual, ni aquest curs ni 
l’anterior hem pogut fer les activitats ni els viatges previstos.  
 
L'aprovació del Projecte de Convivència es va dur a terme el gener de 2020. Com a conseqüència d'això, l'Escola 
enceta un nou projecte, el de Mediació. Al febrer de 2021, diferents mestres i professors es van formar en 
gestió positiva dels conflictes i mediació per poder iniciar la implementació del Servei de Mediació. Durant el 
curs 2020-2021 es va mediar en un cas i en el curs actual, en un altre. 
 
.- BENEFICIS PER ALS SOCIS 
Tots els socis i durant tots els cursos, des de P3 a Batxillerat, es beneficien d’alguna activitat subvencionada 
parcial o totalment per l’AMPA.  

● Des de P3 a 4º de Primària l’escola subvenciona parcialment o total una excursió durant el curs. 
● A 5º i 6º de Primària es participa en la festa dels avis i en la festa de graduació respectivament. 
● A 1º i 3º de ESO es subvenciona parcialment o total una excursió durant el curs.  
● A 2º de ESO es fa una aportació al viatge a Eurodisney/Paris. 
● A 4º de ESO es paga una excursió a Waterworld a final de curs. 
● A Batxillerat es fa una aportació al viatge d’Itàlia i Madrid i a la festa de graduació final de 2n de 

batxillerat es paguen les orles. 
Aquest any no sabem si les excursions es podran fer, en tot cas serà al 3r trimestre. 
 
També es realitzen durant el curs diverses conferències dirigides als pares i mares. Aquest any dependrà de les 
possibles restriccions covid que es puguin celebrar o no. 
 
.- ACTIVITATS EN LES QUE COL·LABORA L’AMPA:  

● Marató de TV3 : L’any passat, en no poder celebrar-se per la Covid, es va fer una aportació de 450 € 
corresponent al pressupost de l’activitat. Aquest any es realitzarà el 19/12.  

● Cursa Pàlcam: aquest any encara no és segur que es realitzi aquesta cursa degut a la Covid 
● 12h Basquet Pàlcam 
● Festa fi curs infantil 
● Entrega premis St. Jordi 
● Tallers per als alumnes en horari lectiu (Ressuscitació Cardiopulmonar (RCP) – 2n i 4rt EP i 3er ESO) 
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.- FITES ACONSEGUIDES: 
Quant a dubtes i qüestions dels pares d’anteriors Assemblees: 

● Implementació LOPD. 
● Problemàtica de l’ús del mòbil a les escoles 

o Armariets a ESO i Batxillerat 
o Armariets a 5è EP per seguretat dels iPads. Ara també a 6èEP  

● Diversos menús disponibles en funció de les necessitats del nen (web) 
● 50% de descompte en els preus dels iPads en famílies nombroses que tinguin els 3 nens estudiant a 

l’escola. El descompte és per a un d’ells. 
● L’escola ha acceptat l’opció d’adquirir els iPads, per a aquells cursos que sigui necessari, per compte 

propi fora de l’escola.  
● Benefici econòmic en excursions o actes de tots els cursos. 
● Canvis en el programa educatiu de l’assignatura de religió: Cultura de les religions. 
● Ampliació de l’horari de la tanca del carrer els divendres. 

 
.- NOVETATS EN FRONT DE LA COVID: 

● L’escola ha habilitat noves portes d’entrada i sortida per evitar aglomeracions. 
● Habilitació de diverses franges horàries per entrar i sortir de l’escola. 
● Acords amb la Guàrdia Urbana per tallar el carrer al trànsit en horaris d’entrada i sortida, a l’igual que 

per prohibir l’aparcament de vehicles davant de les portes de l’escola per donar més espai als nens.  
● Organització de grups bombolla pels cursos de Infantil, Primària i els primers cursos de Secundària per 

evitar el contacte massiu entre nens. 
● Reorganització del menjador i dels patis mantenint els grups bombolla. 

 
.- TANCAMENT ECONÒMIC CURS 2020-2021: 
Es mostra el detall de tots els ingressos i les despeses durant aquest curs. Degut a la Covid es van reduir les 
excursions que es van fer i no es van fer moltes de les activitats que fem cada any. Això ha fet que quedi un 
romanent força més alt de l’habitual, un total de 10.338,49 €. Aquest romanent s’aplicarà en les despeses de 
l’exercici 2021-2022. Cap soci té dubtes i s’aproven. 
 
.- PRESSUPOST ECONÒMIC CURS 2021-2022: 
Ja que aquest any, de moment, es torna una mica a la normalitat tornarem a passar la quota habitual en anys 
anteriors per poder tornar a finançar el mateix que sempre. 
La Cursa encara no és segur si es podrà fer o no. 
S’està mirant si els viatges cancel·lats a Itàlia i París l’any passat es faran aquest any o no. 
 
.- NOVES INCORPORACIONS A AMPA :  
Es proposa la possibilitat de cobrir les 2 places vacants de l’Ampa. Hi ha només una persona que ha presentat 
la seva candidatura: 
 

- Daniel Pozo: pare d’una nena de P4 i un nen de Primer 
 
Després d’una petita presentació per part del candidat tots els socis accepten que entri a formar part de l’Ampa.  
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.- QÜESTIONS I PREGUNTES:  
Es comença per respondre les preguntes prèviament rebudes a l’AMPA: 
 

1. Per què no es fa l’activitat de teatre al migdia com es feia en anys anteriors? 
Resposta escola: Les activitats del migdia estan parades, encara no saben quan tornaran a fer-les. 
 
Preguntes realitzades durant l’assemblea: 
 

2. La Sra. Cristal Trujillo pregunta si el pagament de la quota de l’AMPA es fa automàticament en el compte 
bancari i l’AMPA respon que es passa rebut domiciliat si la família ha acceptat pertànyer a l’AMPA; el rebut 
es passa al mes de desembre si pot ser, si no, es passa al gener. 
 

3. La Sra. Merche Conde comenta sobre les portes de sortida si hi ha alguna manera que els grans que surten 
pel seu compte se’ls digui que surtin del carrer per afavorir la recollida de la resta de nens.  
L’Escola comenta que es parlarà amb els alumnes, però també comenten, i tenen raó, que els pares no 
els deixen ni passar i sense fer res s’enfaden. 

4. La Sra. Merche Conde comenta sobre les mascaretes; els nens es queixen que a Educació Física quan es 
fan les proves de resistència s’ofeguen amb la mascareta, s’haurien de fer sense mascareta. Comenta 
també que potser podrien anar al parc de Lepant, i es comenta que això implica problemes de seguretat 
per sortir del col·legi. L’Escola respon que és impossible fer les classes a la pista ja que hi ha pati tot el matí 
i mai s'ha fet classe a la pista per no molestar a les aules. No és cert que se’ls obligui a fer les proves físiques 
amb mascareta, mai se’ls ha obligat, sempre es fan les proves per grups i se’ls deixa treure la mascareta 
quan comencen a córrer. Hi han nens que no se la volen treure i no se’ls ha obligat mai a treure-se-la. 
 

5. La Sra. Merche Conde comenta que al pati del menjador tots els anys passen coses en barrejar nens de 
diferents edats (alguna baralla). Els monitors haurien d’estar més al cas del que fan els nens. Es queixa que 
no hi ha suficient personal i els nens petits diuen que els monitors estan amb els mòbils. L’Escola respon 
que ara tenim dos menjadors i la normativa no deixa ajuntar grups. Ara no podem fer activitat de migdia i 
això comporta tenir dos menjadors i tenir més nens al pati. És impossible dividir els grups bombolla en 
espais diferenciats. L’any passat estaven per grups bombolla i estaven molt avorrits. 
 

6. La Sra. Cristal Trujillo comenta que té problemes amb els uniformes d’esport. Els colls són molt petits i és 
molt difícil posar-li la samarreta a la seva filla. L’Escola respon que es parlarà amb el proveïdor per veure 
com es pot resoldre. 
 

7. La Sra. Cristina Leiza comenta si és possible fer una revisió del menú de l’escola. Gairebé cada dia surten 
els nens queixant-se del menú i comença a ser un tema generalitzat (ex. nuggets de pastanaga). Comenta 
també que la seva filla li diu que vol anar a menjar a casa quan abans li agradava el menjar. Comenta 
també que hi ha gent que opta perquè quan hi hagi menjars “estranys” els posen que mengin de dieta.  
El Sr. Albert Valle es suma al comentari indicant que té un nen a 4t de primària i l’altre a 1r ESO i els dos 
es queixen del mateix. A més, en el cas del gran diu que no els deixen repetir. 
També es queixen dels berenars i que en el menú hauria d'aparèixer què hi ha de berenar en el cas dels 
nens d’infantil. Es queixen que la xocolatina és massa gran i també hi ha aliments no adients per nens tan 
petits. 
L’Escola respon que d’aquest tema tenen més queixes i es mirarà de fer menús més mediterranis. 

 
8. La Sra. Cristal Trujillo comenta si es pot fer alguna cosa perquè els pares que tenen nens en activitats 

extraescolar puguin saber què hi fan. Comenta que la seva filla és petita i encara no sap explicar-ho prou 
bé. L’Escola respon que és un tema que ja s’estava treballant. Estan pensant en fer tríptics de cada 
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activitat que recullin els objectius i els elements que es treballen en cada activitat extraescolar. 
Començaran a fer aquests tríptics per poder-los presentar de cara al segon trimestre. 
 

9. La Sra. Cristina Leiza comenta que li sembla molt bé la sessió informativa programada sobre olis i 
comenta que és una pena que sigui presencial, suggereix que potser es podria fer també virtualment. 
L’Escola respon que es tindrà en compte la possibilitat de connexió online en futurs tallers o xerrades. Es 
va fer presencial respectant aforament, distància, etc. i tractant-se d'olis essencials, era evidentment 
molt més enriquidor presencial ja que es tractava d'olorar i conèixer diferents tipus i les seves propietats, 
a més que s'emporten una petita mostra. 
 

10. La Sra. Mònica Basalo pregunta si es farà la festa dels avis i la Sra. Merche Conde afegeix que si no es fa 
per causa de la Covid que es faci en qualsevol època de l’any en què la situació sobre la pandèmia ho 
permeti i que no es substitueixi per cap altra activitat. Comenten que és una festa molt maca que no 
s’hauria de deixar de fer. L’Escola respon que és la festa més maca i emotiva i que la volen fer 
indiscutiblement, però dependrà de les restriccions perquè estem parlant de persones grans que és molt 
delicat. 
 

11. La Sra. Sonia Serra comenta que hi ha moltes queixes perquè estan convocant els festivals de Nadal en 
alguns cursos a mig matí, amb el que complica molt als pares l’assistència. L’Escola comenta que ja està 
solucionat. 

 

12. La Sra. Cristal Trujillo Cristal pregunta si els pares van a explicar les seves professions o es fan xerrades a 
ESO de professions per veure futur professional. Des de l’AMPA s’indica que sí van pares a Ed. Infantil a 
explicar les seves professions o hobbies. 
 

13. El Sr. Albert Vale comenta que es podria fer una sessió per als nens dels perills d’utilitzar el telèfon, de 
penjar fotos a Internet, possibles addiccions, l’ús d’Instagram, ciberbulling, etc. L’Escola respon que: 

 
• A 3r de Primària es fan xerrades pel Medi Ambient, passejada pel barri per veure la neteja, centres 

hospitalaris i temes sostenibles. 
• A 5è de Primària es fa la xerrada sobre Internet Segura. 
• A Secundaria: 

o 1ESO: pantalles segures (perills d'internet) 13 de desembre 
o 3ESO: de marxa (substàncies addictives) 14 de desembre 
o 4ESO: mai més (violència de gènere) 3 de desembre 
o 1BAT: arribo en 5 minuts (alcohol i conducció) 18 de novembre 

  
A les 20:45 h la Presidenta dona per acabada la reunió i agraeix l’assistència de tants pares. 
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